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Rig Lajos
országgyűlési képviselő

Szóbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

A:z Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez

,,Meddig asszisztál még a kormány ahhoz, hogy a dizájner drogok drasztikus terjedése
tönkre tegye a magyar társadalmat?

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ szóban várom!

Tisztelt Miniszter Úr!

Pont egy évvel ezelőtt kezdeményeztem a dizájner drogok terjedése miatt ötpárti
egyeztetést, amelyre sajnos Önök nem jöttek el, pedig dr. Zacher Gábor is megjelent, hogy
szakértelmével segítse a munkánkat. Elnézzük, biztos komolyabb dolguk volt, gondolom épp
egy újabb Brüsszel elleni hadüzenetet kellett kidolgozni ...
Miniszter úr, túl látnak Önök Soroson és a migránsokon? Tisztában vannak azzal, hogy a
magyar emberekre a legnagyobb veszélyt ezek a gyilkos szerek jelentik? Tudják, hogy sokkal
több magyar család életét keserítik meg ezek a szerek, mint ahány migránst Önök összesen
láttak?
Idézek Dobó Zoltán, Tapolca város polgármesterének leveléből, melyet vehetnek egy végső
segélykiáltásnak is, több településvezető nevében is:
,,Olyan problémával keresem, amely nem csak Tapolca gondja, az ország majd minden
településénjelen van. Városunkban tarthatatlanná és kezelhetetlenné vált a dizájner drogok
megjelenése nyomán, a közterületeken a kábítószer-fogyasztók súlyosan közösségellenes
magatartása. A helyzet komoly, hiszen nem ismerjük ezeknek a pszichoaktív szereknek a
hatását. Szemünk előtt mennek tönkrefiatal életek, ráadásul a legszegényebb sorsú családok
gyermekei a leginkább érintettek. (...) Kérem Önt, hogy vizsgálják meg az ausztrál modellt,



ahol nem a tiltott szereket rendezték listába, hanem azokat a tudatmódosítókat (alkohol,
gyógyhatású készítmények) amelyek engedélyezettek. Kérem Önt továbbá, hogy szakértők
bevonásával tegyen javaslatot a terjesztőkkel szembeni szigorúbb eljárás érdekében, hiszen
mindenféle szankció és következmény nélkül árasztják el a településeket ezekkel az olcsó,
hatásukat tekintve rendkívül veszélyes pszichoaktív szerekkel."

Miniszter úr, eltelt egy év mióta először próbáltam Önökkel egyeztetni. Ez az egy év rengeteg
emberéletet követelt, családok mentek tönkre. Eljött végre az idő, hogy az egész országot sújtó
problémáról is beszéljünk? Kérem, ne söpörjenek le azért javaslatot, mert ellenzéki képviselő
nyújtja be! Számíthatunk az együttműködésre az Önök családja érdekében is? Hiszen mindenki
egyformán érintett!

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. október 11.

Tisztelettel, klligtib
Jobbik


